
 

PROTOKÓŁ NR LXIV/2023 

RADY GMINY WIELKA NIESZAWKA 

 

z sesji Rady Gminy Wielka Nieszawka, 

która odbyła się w dniu 5 września 2023 roku 

w godz. 9:00 do 12:00 w Gminnym Ośrodku Kultury i Sportu w Małej Nieszawce. 

W posiedzeniu wzięło udział 11 członków. 

Obecni: 

1. Grzegorz Dombrowski 

2. Aniela Grela 

3. Mieczysław Kociucki 

4. Dorota Krychowiak 

5. Ryszard Kryszewski 

6. Jadwiga Pawlikowska 

7. Aleksandra Rębacz  

8. Alina Sobecka  

9. Marcin Sobiech 

10. Katarzyna Streich 

11. Rafał Szulc 

12. Wioletta Szymańska 

13. Ireneusz Śmiechowski  

14. Dariusz Tkaczyk 

15. Arkadiusz Wyrzykowski 

 

Proponowany porządek obrad:  

Proponowany porządek obrad:  

 

1. Otwarcie posiedzenia 

a) stwierdzenie quorum 

b) przyjęcie porządku obrad 

2. Przyjęcie protokołu z sesji: 

a) LXI Rady Gminy Wielka Nieszawka z dnia 30 maja 2023 roku 

b) LXII Rady Gminy Wielka Nieszawka z dnia 20 czerwca 2023 roku 

c) LXIII Rady Gminy Wielka Nieszawka z dnia 7 lipca 2023 roku 

3. Rozpatrzenie uchwał w sprawie: 

a) wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym 



b) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej położonej w Cierpicach (dz. o nr. 

175/11) 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wielka Nieszawka na rok 2023 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Wielka Nieszawka 

e) zmiany budżetu gminy Wielka Nieszawka na rok 2023 

f) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielka Nieszawka na lata 2023-2026 

4. PRZERWA 

5. Informacja z działalności Komisji między sesjami - referują przewodniczący Komisji 

6. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy z realizacji podjętych uchwał 

7. Interpelacje i wolne wnioski 

8. Zakończenie sesji 

  

 

 

 

AD.1  

LXIV  sesję Rady Gminy Wielka Nieszawka otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy 

Wioletta Szymańska. 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że w momencie otwarcia obrad na 15 radnych obecnych jest 11, 

co oznacza, że jest quorum i Rada jest władna do podejmowania uchwał, stanowisk  

i opinii.  

 

Przewodnicząca Rady zapytała czy zgłaszane są uwagi, wnioski w sprawie zmiany porządku 

obrad.  

 

Przewodnicząca Rady - zgłosiła.  

Przewodnicząca rady zgłosiła zmianę dotyczącą zmiany porządku obrad, dodania w punkcie 3g 

tj. skarga na Wójta Gminy Wielka Nieszawka, dodania w punkcie 3h wyboru ławników na 

kadencję 2024-2027, dodania w punkcie 3i głosowania nad protokołem pokontrolnym Komisji 

Rewizyjnej oraz dodania w punkcie 3j zmiany planu pracy Rady Gminy Wielka Nieszawka. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie proponowane zmiany w porządku obrad 

 

 



Głosowano w sprawie: 

zmiany porządku obrad, dodania w punkcie 3g tj. skarga na Wójta Gminy Wielka Nieszawka.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, Aleksandra Rębacz , Alina Sobecka 

, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski 

, Dariusz Tkaczyk 

NIEOBECNI (4) 

Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak, Jadwiga Pawlikowska, Arkadiusz Wyrzykowski 

 

__ 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany porządku obrad, dodania w punkcie 3h wyboru ławników na kadencję 2024-2027.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, Aleksandra Rębacz , Alina Sobecka 

, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski 

, Dariusz Tkaczyk 

NIEOBECNI (4) 

Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak, Jadwiga Pawlikowska, Arkadiusz Wyrzykowski 

 

__ 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany porządku obrad, dodania w punkcie 3i głosowania nad protokołem pokontrolnym 

Komisji Rewizyjnej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, Aleksandra Rębacz , Alina Sobecka 

, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski 

, Dariusz Tkaczyk 



NIEOBECNI (4) 

Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak, Jadwiga Pawlikowska, Arkadiusz Wyrzykowski 

 

__ 

Głosowano w sprawie: 

zmiany porządku obrad, dodania w punkcie 3j zmiany planu pracy Rady Gminy Wielka 

Nieszawka.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, Aleksandra Rębacz , Alina Sobecka 

, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski 

, Dariusz Tkaczyk 

NIEOBECNI (4) 

Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak, Jadwiga Pawlikowska, Arkadiusz Wyrzykowski 

 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie zmieniony porządek obrad 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcie zmienionego porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, Aleksandra Rębacz , Alina Sobecka 

, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski 

, Dariusz Tkaczyk 

NIEOBECNI (4) 

Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak, Jadwiga Pawlikowska, Arkadiusz Wyrzykowski 

 

  

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła zmieniony 

porządek obrad. 

 

 

Ad. 2  Przewodnicząca Rady poinformowała, iż protokoły zostały zamieszczone na platformie 

Esesja i wszelkie zgłoszone uwagi przez Radnych zostały uwzględnione. 

 



Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie protokół z LXI sesji, która odbyła się w dniu 

30 maja 2023 roku. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

LXI Rady Gminy Wielka Nieszawka z dnia 30 maja 2023 roku.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 2, WSTRYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Aniela Grela, Ryszard Kryszewski, Aleksandra Rębacz , Alina Sobecka , Marcin Sobiech, 

Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski , Dariusz Tkaczyk 

PRZECIW (2) 

Mieczysław Kociucki, Katarzyna Streich 

NIEOBECNI (4) 

Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak, Jadwiga Pawlikowska, Arkadiusz Wyrzykowski 

 

Protokół został przyjęty. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie protokół z LXII sesji, która odbyła się w dniu 

20 czerwca 2023 roku 

 

Głosowano w sprawie: 

LXII Rady Gminy Wielka Nieszawka z dnia 20 czerwca 2023 roku.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 2, WSTRYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Aniela Grela, Ryszard Kryszewski, Aleksandra Rębacz , Alina Sobecka , Marcin Sobiech, 

Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski , Dariusz Tkaczyk 

PRZECIW (2) 

Mieczysław Kociucki, Katarzyna Streich 

NIEOBECNI (4) 

Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak, Jadwiga Pawlikowska, Arkadiusz Wyrzykowski 

 

Protokół został przyjęty. 

 

 



Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie protokół z LXIII Rady Gminy Wielka 

Nieszawka z dnia 7 lipca 2023 roku 

 

 

Głosowano w sprawie: 

LXIII Rady Gminy Wielka Nieszawka z dnia 7 lipca 2023 roku.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 3, WSTRYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Ryszard Kryszewski, Aleksandra Rębacz , Alina Sobecka , Marcin Sobiech, Rafał Szulc, 

Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski , Dariusz Tkaczyk 

PRZECIW (3) 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Katarzyna Streich 

NIEOBECNI (4) 

Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak, Jadwiga Pawlikowska, Arkadiusz Wyrzykowski 

 

Protokół został przyjęty. 

 

 

3. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

 

a) wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym 

 

 

Przewodnicząca Rady wprowadziła w temat projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

rozwiązanie stosunku pracy z radnym 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Statutowo-

Regulaminowa Aleksandra Rębacz 

 

Przewodnicząca Komisji Statutowo-Regulaminowej Aleksandra Rębacz - poinformowała, 

że komisja w dn. 5 września 2023 r. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na rozwiązanie stosunku pracy z radnym 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym.  



 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRYMUJE SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, Aleksandra Rębacz , Alina Sobecka , Marcin 

Sobiech, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski , Dariusz Tkaczyk 

WSTRYMUJE SIĘ (2) 

Aniela Grela, Katarzyna Streich 

NIEOBECNI (4) 

Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak, Jadwiga Pawlikowska, Arkadiusz Wyrzykowski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła Uchwałę w 

sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym. 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Pana Wójta o wprowadzenie w temat projektu uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej położonej w Cierpicach (dz. o 

nr. 175/11) 

 

 

Pan Wójt przedstawił projekt uchwały 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Rewizyjnej 

Katarzynę Streich 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Katarzyna Streich – poinformowała, że komisja  

w dn. 1 września 2023 r. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu Radną Aleksandrę Rębacz w zastępstwie za 

przewodniczącą Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji 

Jadwigę Pawlikowską  

 

W zastępstwie za Przewodniczącą Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony 

Środowiska i Inwestycji Aleksandra Rębacz – poinformowała, że komisja w dn. 4 września 

2023 r. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję 

 

W dyskusji udział wzięli: 

Radny Mieczysław Kociucki 

Radna Katarzyna Streich 

 

Odpowiedzi udzielił: 



Pan Wójt 

 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 

 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na nabycie nieruchomości gruntowej położonej w Cierpicach (dz. o nr. 175/11). 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej położonej w Cierpicach (dz. o nr. 

175/11).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Aniela Grela, Ryszard Kryszewski, Aleksandra Rębacz , Alina Sobecka , Marcin Sobiech, 

Katarzyna Streich, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski , Dariusz Tkaczyk 

WSTRYMUJE SIĘ (1) 

Mieczysław Kociucki 

NIEOBECNI (4) 

Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak, Jadwiga Pawlikowska, Arkadiusz Wyrzykowski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła Uchwałę w 

sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej położonej w Cierpicach (dz. o 

nr. 175/11). 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Pana Wójta o wprowadzenie w temat projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie określenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wielka Nieszawka na rok 2023 

 

Pan Wójt przedstawił projekt uchwały 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu Radną Aleksandrę Rębacz w zastępstwie za 

przewodniczącą Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji 

Jadwigę Pawlikowską  

 

W zastępstwie za Przewodniczącą Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony 

Środowiska i Inwestycji Aleksandra Rębacz – poinformowała, że komisja w dn. 4 września 

2023 r. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

 



Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Rewizyjnej 

Katarzynę Streich 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Katarzyna Streich – poinformowała, że komisja  

w dn. 1 września 2023 r. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję 

 

W dyskusji udział wzięli: 

Radna Aniela Grela 

Radna Katarzyna Streich 

 

Odpowiedzi udzielił: 

Pan Wójt 

 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 

 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie określenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wielka Nieszawka na rok 2023.  

 

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie określenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wielka Nieszawka na rok 2023. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 3, WSTRYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Ryszard Kryszewski, Aleksandra Rębacz , Marcin Sobiech, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, 

Ireneusz Śmiechowski , Dariusz Tkaczyk 

PRZECIW (3) 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Katarzyna Streich 

WSTRYMUJE SIĘ (1) 

Alina Sobecka  

NIEOBECNI (4) 

Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak, Jadwiga Pawlikowska, Arkadiusz Wyrzykowski 

 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła Uchwałę 



zmieniającą uchwałę w sprawie określenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wielka Nieszawka na rok 2023. 

 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Pana Wójta o wprowadzenie w temat projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Wielka Nieszawka 

 

Pan Wójt przedstawił projekt uchwały 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu Radną Aleksandrę Rębacz w zastępstwie za 

przewodniczącą Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji 

Jadwigę Pawlikowską  

 

W zastępstwie za Przewodniczącą Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony 

Środowiska i Inwestycji Aleksandra Rębacz – poinformowała, że komisja w dn. 4 września 

2023 r. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję 

 

W dyskusji udział wzięli: 

Radna Aniela Grela 

Radna Katarzyna Streich 

Radny Mieczysław Kociucki 

 

Odpowiedzi udzielił: 

Pan Wójt 

 

 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 

 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Wielka Nieszawka 

 

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Wielka Nieszawka 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 



Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Ryszard Kryszewski, Aleksandra Rębacz , Alina Sobecka , Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, 

Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski , Dariusz Tkaczyk 

PRZECIW (1) 

Aniela Grela 

WSTRYMUJE SIĘ (1) 

Mieczysław Kociucki 

NIEOBECNI (4) 

Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak, Jadwiga Pawlikowska, Arkadiusz Wyrzykowski 

 

 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła Uchwałę 

zmieniającą uchwałę w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Wielka Nieszawka 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Skarbnik o wprowadzenie w temat projektu uchwały w 

sprawie zmiany budżetu gminy Wielka Nieszawka na rok 2023 

 

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Rewizyjnej 

Katarzynę Streich 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Katarzyna Streich – poinformowała, że komisja  

w dn. 1 września 2023 r. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

Radna Katarzyna Streich 

Radny Mieczysław Kociucki 

Radna Aniela Grela 

 

 

Odpowiedzi udzielili: 

Pan Wójt 

Radca Prawny 

 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję. 

 



Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu 

gminy Wielka Nieszawka na rok 2023. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany budżetu gminy Wielka Nieszawka na rok 2023.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 3, WSTRYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Ryszard Kryszewski, Aleksandra Rębacz , Alina Sobecka , Marcin Sobiech, Rafał Szulc, 

Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski , Dariusz Tkaczyk 

PRZECIW (3) 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Katarzyna Streich 

NIEOBECNI (4) 

Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak, Jadwiga Pawlikowska, Arkadiusz Wyrzykowski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła Uchwałę w 

sprawie zmiany budżetu gminy Wielka Nieszawka na rok 2023. 

 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Skarbnik o wprowadzenie w temat projektu uchwały w 

sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielka Nieszawka na lata 2023-

2026 

 

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Rewizyjnej 

Katarzynę Streich 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Katarzyna Streich – poinformowała, że komisja  

w dn. 1 września 2023 r. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję: 

 

W dyskusji udział wzięli: 

Radny Mieczysław Kociucki 

 

Odpowiedzi udzieliła: 

Pani Skarbnik 

 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 

 



Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Wielka Nieszawka na lata 2023-2026 

 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielka Nieszawka na lata 2023-2026.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 3, WSTRYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Ryszard Kryszewski, Aleksandra Rębacz , Alina Sobecka , Marcin Sobiech, Rafał Szulc, 

Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski , Dariusz Tkaczyk 

PRZECIW (3) 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Katarzyna Streich 

NIEOBECNI (4) 

Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak, Jadwiga Pawlikowska, Arkadiusz Wyrzykowski 

 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła Uchwałę w 

sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielka Nieszawka na lata 2023-

2026 

 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Marcina Sobiecha o wprowadzenie w temat projektu uchwały w sprawie skargi na Wójta 

Gminy Wielka Nieszawka 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przedstawił projekt uchwały 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję: 

 

W dyskusji udział wzięli: 

Radna Katarzyna Streich 

Radny Mieczysław Kociucki 

Radna Alina Sobecka 

Radna Aniela Grela 

 

Odpowiedzi udzielili: 

Radny Marcin Sobiech 

Przewodnicząca Rady Gminy 

Radca Prawny 



 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie skargi na Wójta 

Gminy Wielka Nieszawka. 

 

Głosowano w sprawie: 

skargi na Wójta Gminy Wielka Nieszawka.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 5, WSTRYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Mieczysław Kociucki, Aleksandra Rębacz , Marcin Sobiech, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, 

Dariusz Tkaczyk 

PRZECIW (5) 

Aniela Grela, Ryszard Kryszewski, Alina Sobecka , Katarzyna Streich, Ireneusz Śmiechowski  

NIEOBECNI (4) 

Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak, Jadwiga Pawlikowska, Arkadiusz Wyrzykowski 

 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła Uchwałę w 

sprawie skargi na Wójta Gminy Wielka Nieszawka 

 

 

Przewodnicząca Rady wprowadziła w temat projektu uchwały w sprawie wyboru ławników 

na kadencję 2024-2027, poinformowała o zgłoszeniu jednej kandydatury oraz o zachowaniu 

procedur. 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję: 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 

 

Wybrana została Komisja Skrutacyjna w składzie: Aleksandra Rębacz, Rafał Szulc oraz 

Dariusz Tkaczyk. 

 

Odbyły się wybory tajne, w których wzięli udział zebrani na Sesji Rady Gminy Radni. 

 

Komisja Skrutacyjna policzyła głosy i ogłosiła, iż na 11 radnych, „ZA” przyjęciem 

kandydatury Pani Bronisławy Masłowskiej z kolei 1 osoba była „PRZECIW”. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt u chwały w sprawie wyboru ławników 

na kadencję 2024-2027.  

 



 

Głosowano w sprawie: 

wyboru ławników na kadencję 2024-2027.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, Aleksandra Rębacz , Alina Sobecka 

, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski 

, Dariusz Tkaczyk 

NIEOBECNI (4) 

Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak, Jadwiga Pawlikowska, Arkadiusz Wyrzykowski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła Uchwałę w 

sprawie wyboru ławników na kadencję 2024-2027. 

 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż następny punkt obrad jest to Głosowanie nad 

protokołem pokontrolnym Komisji Rewizyjnej. 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję: 

 

W dyskusji udział wzięli: 

Radna Aniela Grela 

Radna Katarzyna Streich 

Radna Aleksandra Rębacz 

Radny Mieczysław Kociucki 

Radna Alina Sobecka 

 

Odpowiedzi udzielili: 

Pan Wójt 

Radca Prawny 

Pani Skarbnik 

 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie protokół pokontrolny Komisji Rewizyjnej. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu pokontrolnym Komisji Rewizyjnej.  

 

Wyniki głosowania 



ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Aleksandra Rębacz , Alina Sobecka , Marcin Sobiech, 

Katarzyna Streich, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski , Dariusz Tkaczyk 

WSTRYMUJE SIĘ (1) 

Ryszard Kryszewski 

NIEOBECNI (4) 

Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak, Jadwiga Pawlikowska, Arkadiusz Wyrzykowski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła protokół 

pokontrolny Komisji Rewizyjnej. 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała o konieczności głosowania za zmianą planu pracy Rady 

Gminy Wielka Nieszawka. 

 

 Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie zmianę planu pracy Rady Gminy Wielka 

Nieszawka. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Zmiana planu pracy Rady Gminy Wielka Nieszawka.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Aniela Grela, Ryszard Kryszewski, Aleksandra Rębacz , Alina Sobecka , Marcin Sobiech, 

Katarzyna Streich, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski , Dariusz Tkaczyk 

WSTRYMUJE SIĘ (1) 

Mieczysław Kociucki 

NIEOBECNI (4) 

Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak, Jadwiga Pawlikowska, Arkadiusz Wyrzykowski 

 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przegłosowała zmianę 

planu pracy Rady Gminy Wielka Nieszawka 

 

 

PRZERWA 

 

 



5.Informacja z działalności Komisji między sesjami - referują przewodniczący Komisji 

 

Przewodnicząca Rady oddała głos przewodniczącym Komisji w celu złożenia informacji  

o działalności komisji między sesjami, i tak:  

 

W zastępstwie za Przewodniczącą Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony 

Środowiska i Inwestycji Aleksandra Rębacz – poinformowała, że Komisja spotkała się  raz 

pomiędzy sesjami. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Katarzyna Streich – poinformowała, że Komisja 

spotkała się raz 1 września w celu opiniowania materiałów na sesję. 

 

W zastępstwie za Przewodniczącą Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu Aniela 

Grela - poinformowała, że Komisja nie spotykała się pomiędzy sesjami. 

 

Przewodnicząca Komisji Statutowo-Regulaminowej Aleksandra Rębacz  – poinformowała,  

że Komisja spotkała się raz w celu opiniowania materiałów na sesję. 

 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i  Petycji Marcin Sobiech – poinformował, że 

Komisja spotkała się raz 21 lipca 2023 r. 

 

 

6. Przewodnicząca Rady przedstawiła informację z realizacji podjętych uchwał z sesji LX, 

która odbyła się w dniu 25 kwietnia 2023 roku. 

 

 

7. Interpelacje i wolne wnioski 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż do Rady Gminy wpłynął wniosek o 

przeprowadzenie kontroli przez Komisję Rewizyjną subwencji na dziecko z orzeczeniem o 

niepełnosprawności. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie Wniosek formalny o przeprowadzenie kontroli 

przez Komisję Rewizyjną subwencji na dziecko z orzeczeniem o niepełnosprawności. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wniosek formalny o przeprowadzenie kontroli przez Komisję Rewizyjną subwencji na dziecko 

z orzeczeniem o niepełnosprawności.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 



 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Aniela Grela, Ryszard Kryszewski, Aleksandra Rębacz , Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, 

Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski , Dariusz Tkaczyk 

WSTRYMUJE SIĘ (1) 

Mieczysław Kociucki 

NIEOBECNI (5) 

Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak, Jadwiga Pawlikowska, Alina Sobecka , Arkadiusz 

Wyrzykowski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła Wniosek 

formalny o przeprowadzenie kontroli przez Komisję Rewizyjną subwencji na dziecko z 

orzeczeniem o niepełnosprawności. 

 

 

 

Radny Ireneusz Śmiechowski  – poruszył temat: 

 

• Montażu nowej kratki kanalizacyjnej na ul. Wodociągowej w miejscu naprzeciwko 

wodociągów. 

Zdanie odrębne do protokołu Radnego Ireneusza Śmiechowskiego „Kiedy rozpocznie się 

wymiana starego azbestowego wodociągu, nitki wodociągowej między innymi na ul. 

Rzemieślniczej?” 

 

Pan Wójt – udzielił odpowiedzi Radnemu  

 

Wójt poinformował, iż odpowie na pozostałe pytania na piśmie. 

 

Radny Ryszard Kryszewski  – poruszył temat: 

 

• Funduszu Sołeckiego w 2023 r. Sołectwo Cierpice 

• Co z kamieniami przy drodze, miały być usunięte – ul. Długa. p. Wojciul powiedział, że 

pismo wysyłał a kamienie nadal leżą. 

• Co z mostkiem przy ul .Toruńskiej – odnośnie ścieżki rowerowej 

 

 

Radna Katarzyna Streich złożyła wniosek formalny o przeprowadzenie kontroli przez Komisję 

Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji z wszystkich inwestycji 

zapisanych w budżecie na 2023 rok. 

 



Radna Katarzyna Streich – poruszyła temat: 

 

• Nie odpowiadania na pisma mieszkańców 

 

• Czy wymiana drzwi w urzędzie gminy na przezroczyste były finansowane z tej polityki 

bezpieczeństwa? Dlaczego nad drzwiami widnieje dykta przez którą bez problemu 

można dostać się do urzędu? 

• Co z kamieniami przy drodze, miały być usunięte – ul. Długa. p. Wojciul powiedział, że 

pismo wysyłał a kamienie nadal leżą. 

• Czy mamy zgodę konserwatora zabytków na wymianę drzwi w takiej formie w jakiej 

aktualnie są wstawione? 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie Wniosek formalny o przeprowadzenie kontroli 

przez Komisję Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji z 

wszystkich inwestycji zapisanych w budżecie na 2023 rok. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wniosek formalny o przeprowadzenie kontroli przez Komisję Zagospodarowania 

Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji z wszystkich inwestycji zapisanych w 

budżecie na 2023 rok..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRYMUJE SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, Aleksandra Rębacz , Katarzyna 

Streich, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski  

WSTRYMUJE SIĘ (2) 

Marcin Sobiech, Dariusz Tkaczyk 

NIEOBECNI (5) 

Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak, Jadwiga Pawlikowska, Alina Sobecka , Arkadiusz 

Wyrzykowski 

 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła Wniosek 

formalny o przeprowadzenie kontroli przez Komisję Zagospodarowania Przestrzennego, 

Ochrony Środowiska i Inwestycji z wszystkich inwestycji zapisanych w budżecie na 2023 rok. 

 

 

Radna Aniela Grela  – poruszyła temat: 

 

• Dlaczego nie ma w Nieszawce poradni pedagogicznej i dlaczego została przeniesiona 

do Dobrzejewic?  



• Dlaczego nie ma jeszcze zamontowanego drugiego progu zwalniającego na ul. 

Ogrodowej, gdzie była odpowiedź że zostanie zamontowany do końca Sierpnia.  

• Kto powinien podpisać umowę w sprawie lepszego Internetu w GOKiS? 

• Jaki jest rzeczywisty stan hydrantów na terenie gminy i które są sprawne, które nie 

działają a które są uszkodzone i jakie działania zostały podjęte w celu naprawy? 

 

 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Wioletta Szymańska podziękowała zebranym za wzięcie udziału  

w LXIV sesji Rady Gminy Wielka Nieszawka i zamknęła obrady. 

 

 Protokołował                                                                Przewodnicząca Rady Gminy 

(-) Miłosz Paliwoda                                                               (-) Wioletta Szymańska 

 

Link: https://esesja.tv/transmisja/40924/lxiv-sesja-rady-gminy-05092023.htm  

https://esesja.tv/transmisja/40924/lxiv-sesja-rady-gminy-05092023.htm

